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GTK 

 

 

Dato: 07.05.2024 Tid: Kl. 20.00 

Deltagere: 
Frank  
Ferran 
 Tomasz  
Matteo 

  Martin 
Karina 

 Afbud: 

  Casper 

 

Referent: Ferran  

  

 Dagsorden Referat 

1 Status på økonomi (Frank) - Der skal findes et nyt regnskabssystem, når vi overgår til 
Mentoclub. Frank undersøger muligheder. Status bank og 
MobilePay 

- Kreditkort 
- Adgang til banken 
- Forberedelser til halvårlig kontingentbetaling 

2 Conventus til Mentoklub 
(transition)  

Frank har fået adgang til Conventus og til Mentoclub. Se 
opgaveliste 

3  Mentoclub, DTaF 
medlemmer som har betalt 

 Ferran har bekræftet at betalende medlemmer kan findes i 
Conventus under Licens 2024. Conventus er opdateret til og 
med februar 2024. Frank vil samle op på licensindbetalinger 
i Conventus og Mobilepay efter februar 2024 
07.05: Frank afventer til efter møde med Mentoclub 

4 Spørgsmål fra Johan 
(freestyle) 

Medlemmer fra Lyngby taekwondo (1) og Herlev (2) ønsker 
at være medlemmer af GTK. Muligt samarbejde ønskes fra 
Johan. Skal behandles i bestyrelsen. 
07.05: Aftalt at de må tilmelde sig og betale som medlemmer 
uden licens. Navn, adresse osv. skal videresendes til Frank, 
start med Conventus. 

5 Grønnemose skole kalender Matteo ønsker at ferie/lukkedage er mere synlige. Skal 
behandles med respektive aktioner. 

6 Sponsorat Ideer og aktioner behandles under mødet. (Matteo og 
Martin) 
07.05: Matteo, Martin og Frank undersøger muligt sponsorat 
til kampveste (1500kr stk), T-shirt og klubtøj. 

7 Gladsaxedag 07.05: Tomasz har sendt mail til kommunen. Flyers skal 
udarbejdes. 

8 Eventuelt - 07.05: Matteo. Videregående monhold? 



- 07.05: Repræsentantskabsmøde DTaF d.25. Tomasz deltager. 
Ferran tager sig af kup graduering. 
- 07.05: Opgave. E-boks tjek. Frank tjekker det. 
- Opgave postkasse i klubben. Ikke nødvendigt 
- 02.04.2024: Thomas og Matteo foreslår forældremøde på hold 
A/B, C og D 
07.05.2024: I.a.b 
- 02.02.2024: Alle bestyrelsesmedlemmer vil bekræfte via mail 
eller Messenger om man deltager i bestyrelsesmødet eller ej. 
- 02.04.2024: Frank har sendt ansøgning til FIG legat. FIG 
medlemskab er betalt. 
07.05.2024: Klubben har modtaget 4000kr til kampudstyr. Husk 
at sende/kontakte FIG. Tilføjet til aktionsliste 
- 02.04.2024: Frank og Ferran deltager i FIG 
repræsentantskabsmøde d.16.04 
07.05: Solsystem. Mærker til bælte. Ferran bestiller mærker til 
bælterne. 
07.05: Frank. Facebook boost? Frank undersøger hvad klubben 
betaler for. Eventuelt kontakter Nabil 
07.05: Tomasz er i gang med elitetrænerkursus. Mentaltræning 
til elite kamp og teknik. Vil meget gerne dele viden med 
eleverne og instruktørerne.  

   

   

 
 

Næste møde bliver afholdt d.04/06-2024 kl 20:00 


